

Date: 19 February 2024

التاريخ: 19 فبراير 2024م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Live Interactive Discussion Session –
Financial Statements for the year ended
31 December 2023**

**الجلسة النقاشية المباشرة لمناقشة البيانات المالية للسنة
المنتهية في 31 ديسمبر 2023م**

Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG ("the Company") would like to inform and invite the shareholders, the investor community and analysts to participate in the Discussion Session scheduled for 25 February 2024 at 10:00 am for one hour. The agenda of this discussion session will be to present the financial statements for the year ended 31 December 2023 disclosed on MSX website on 8 February 2024.

يسر شركة سيمكورب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع.ع (الشركة) إبلاغ ودعوة المساهمين وعموم المستثمرين والمحللين للمشاركة في الجلسة النقاشية والمقرر عقدها في الموافق 25 فبراير 2024م في تمام الساعة 10:00 صباحا ولمدة ساعة واحدة. سيكون جدول أعمال الجلسة النقاشية هو عرض البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023م والتي تم الإفصاح عنها على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط بتاريخ 8 فبراير 2024م:

The Discussion Session will be conducted via Microsoft teams. Meeting link and ID is mentioned below:

سيتم عقد الجلسة النقاشية عبر برنامج مايكروسوفت تيمز من خلال رابط الاجتماع ورمز الاجتماع المبين أدناه :

[Click here to join the meeting](#)

[انقر هنا للانضمام إلى الاجتماع](#)

Meeting ID: 485 065 128 240

رقم الاجتماع : 485 065 128 240

Passcode: 5xfn8g

الرقم السري : 5xfn8g

For more information, please contact our Investor Relations Officer:

لمزيد من المعلومات ، يرجى الإتصال بمسؤول علاقات المستثمرين لدينا:

Humaid Salim Al Amri
Email: humaid.alamri@sembcorp.com
Mobile: +968 23238510

حميد سالم العامري
البريد الإلكتروني : humaid.alamri@sembcorp.com
الهاتف : +968 23238510

Regards,

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير



Disclosure Officer



مسؤول الإفصاح